
Romagnoli: To ja chciałem odejść na wypożyczenie
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Alessio Romagnoli zaliczył bardzo dobry początek sezonu w Sampdorii.

Jego zespół ma na koncie jedenaście punktów i zajmuje czwarte miejsce w

tabeli, a wychowanek Giallorossich spisał się świetnie w dwóch pierwszych

występach w wyjściowym składzie. O wypożyczeniu mówił w wywiadzie dla

Sky Sport. 

 

- To ja chciałem odejść na wypożyczenie, potem trener i dyrektor sportowy wyrazili

zgodę. Jeśli chodzi o przyszłość, zobaczymy. W międzyczasie myślę o dobrej grze

tutaj, zobaczymy później, w czerwcu.

 

Więcej przestrzeni dla młodych w reprezentacji narodowej?

- Mam nadzieję. Obecnie jednak myślę o drużynie U21, nie patrzę absolutnie w

stronę reprezentacji A. Nadal jestem za młody. Prezydent jest świetnym gościem.

Mamy fantastyczny zespół. Dobrze pracujemy, co potwierdzają wyniki. Na "Marassi"

wyszedłem spokojny, trener dobrze nam wszystko wyjaśnił. W takich meczach

ważne jest wykonywanie prostych rzeczy i nie robienie pomyłek.

 

Manchester City-Roma?

- Na pewno obejrzę, mam nadzieję, że wygra Roma.
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